
Zápis ze schůze Výboru ASN dne 13.10.2020 od 18:30 hodin – videokonference

Přítomni: Ceé, Hlinková, Kostka, Nushart, Potoček, Pretl, Svobodová,  

1) Zápis z minulého výboru schválen
2) Členská základna – bez změn
2) Ekonomika – daňové přiznání bylo odevzdáno ve stanoveném termínu. Dr. Hlinková provede 
kontrolu placení členských příspěvků a vyzve členy, kteří dosud nezaplatili, k úhradě. 
4) Změna sídla spolku (dr. Svobodová, dr. Pretl) – čekáme na provedení zápisu v Rejstříku
5) Příprava členské schůze – vzhledem k epidemiologické situaci v souvislosti s onemocněním 
Covid19 a vyhlášenému nouzovému stavu není t.č. možné schůzi uspořádat. Náhradní termín bude 
vyhlášen, jakmile to situace dovolí.  
6) Dr. Pretl informoval o průběhu DŘ na rok 2021 i o jednáních s pojišťovnami týkajících se 
Kompenzační vyhlášky na rok 2020. Na výboru se diskutovaly i nově zavedené výkony týkající se 
distančního vyšetřování jak v době nouzového stavu tak i mimo něj. Výbor konstatoval, že 
vykazování/užívání výkonu SZP č. 09557 není možné v běžné praxi vzhledem k jeho složitým 
požadavkům na provedení prakticky realizovat. Výbor diskutoval i výkony nově vydané VZP. 
Výbor doporučuje členům sledovat stránky SASu, kde jsou a budou všechny informace týkající se 
ambulantních specialistů pravidelně zveřejňovány.  
7) Dr. Pretl seznámil členy výboru s výsledky ankety, týkající se administrace předpisu léčebného 
konopí. Anketa potvrdila mizivý zájem neurologů, výbor nebude proto podnikat další kroky.
8) Výbor nestanovil další termín zasedání, budeme reagovat dle vzniklé situace. Předpokládá se 
opět videokonference.

Zapsal M. Pretl 


